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Nevşehir'de AVM'de hırsızlık
yapan 2 kadın yakalandı

Nevşehir'de 
bir giyim 
mağazasında 
çanta çalan 
2 kadın polis 
ekipleri tarafından 
yakalandı.

TARIMSAL ÜRETİMLER SAHADA DEĞERLENDİRİLDİ ■ 2'DE

DEVAMI
SAYFA 5'TE

Tarım işçileriTarım işçileri
ve köylülerve köylüler
kavga etti:kavga etti:
3 yaralı3 yaralı

Tarım işçileri
ve köylüler
kavga etti:
3 yaralı

HABERiN
DEVAMI

SAYFA 4'TE

Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu Festivali için
geri sayım başladı
Bu yıl 52'ncisi düzenlenecek Ürgüp Uluslararası Bağ 
Bozumu Festivali 7-8 Eylül tarihlerinde gerçekleştirilecek.

MÜSİAD heyeti, Bosna Hersek
Ekonomi Bakanı Sibonjic ile görüştü

Müstakil Sanayici ve 
İşadamları Derneği 
(MÜSİAD) Nevşehir 
Şube Başkanı
Ahmet Çakır ve 
beraberindeki heyet, 
Bosna Hersek 
Ekonomi Bakanı 
Samir Sibonjic
ile görüşme 
gerçekleştirdi.

Üzüm üreticileri bakanlık
yetkilisi ile fiyatları görüştü
Nevşehir'de üzüm 
üreticileri yaş üzüm 
alım fiyatları ile ilgili 
Tarım ve Orman 
Bakanlığı Bitkisel 
Üretim Genel 
Müdürlüğü Tarla ve 
Bahçe Bitkileri Daire 
Başkanı Veyis 
Yurtkulu ile toplantı 
gerçekleştirdi.

Çiftçilere
bu yıl için ödenecek 

tarımsal destekler belli oldu
Çiftçi Kayıt Sistemi'ye (ÇKS) kayıtlı olan çiftçiler 
için “Bitkisel Üretime Yönelik Desteklemeler” 
kapsamında tarımsal destekleme miktarları 
Remi Gazete'de yayınlandı.

KÜN,
1. Ulusal Yapay Zekâ
Buluşmasına ev sahipliği yapacak
Kapadokya Üniversitesi (KÜN), yapay zekâ 
(YZ) alanında en güncel ve ileri düzey 
araştırmaları paylaşmak amacıyla 17-18 Ekim 
2024 tarihlerinde ilk kez düzenlenecek olan “1. 
Ulusal Yapay Zekâ Buluşması”na ev sahipliği 
yapmanın büyük heyecanını yaşıyor. 

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 7'DE

DEVAMI SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAMI SAYFA 2'DE

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 4'TE

KÖYBAĞI MEVKİİ SULAMA SORUNU DEĞERLENDİRİLDİ ■ 7'DE

Nevşehir'in Nevşehir'in 
Ürgüp Ürgüp 
ilçesine ilçesine 
bağlı bağlı 
Aksalur Aksalur 
Mahallesi'ndeMahallesi'nde
meydana meydana 
gelen gelen 
olayda 3 kişi olayda 3 kişi 
yaralandı.yaralandı.

Nevşehir'in 
Ürgüp 
ilçesine 
bağlı 
Aksalur 
Mahallesi'nde
meydana 
gelen 
olayda 3 kişi 
yaralandı.
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NOT: Fiyatlarımıza K.D.V. Dahildir. Gazetede çıkan yazıların sorumluluğu
yazarlarımıza ai�r. Gazetemize gönderilen yazılar ve haberler iade edilmez.

 

MUŞKARA HABER gazetesi,
Basın Meslek İlkelerine Uymaya Söz Vermiş�r.

ABONELİK ÜCRETİ: Aylık 104,00 TL - Yıllık 1.232,00 TL

YÖNETİM YERİ
Karasoku Mahallesi Meydan Sokak No: 3 NEVŞEHİR

Tel: 0(384) 213 38 66 - 0(533) 074 30 00
Kurumsal e-posta: info@muskarahaber.com

e-posta: muskaragazetesi@gmail.com

BASKI VE MİZAMPAJ
SİMTEL OFSET MATBAACILIK

Karasoku Mahallesi Meydan Sokak No.3 NEVŞEHİR

MUHABİRLER
YASEMİN EKİCİ - NESLİHAN KİTAPCI

SAYFA EDİTÖRÜ
SEZER ALTUNOK

UETS (ULUSAL ELEKTRONİK TEBLİGAT SİSTEMİ) ADRESİ
25898-85116-01930

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
HİLAL GÖKTAŞ

İMTİYAZ SAHİBİ
TEVFİK EKİCİ ve ORTAKLARI Adına
BAYRAM EKİCİ ve OSMAN KOCA

KURULUŞ: 28 Mayıs 2010 Cuma
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Ü
rgüp Ziraat Odası Başkanlığında 
gerçekleştirilen toplantı, Tarım ve 
Orman Bakanlığı Bitkisel Üretim 

Genel Müdürlüğü Tarla ve Bahçe Bitkileri 

Daire Başkanı Veyis Yurtkulu, Nevşehir İl 
Tarım Şube Müdürü Hüsnü Baş, Ziraat 
Mühendisi Selami Çelik, Ürgüp İlçe 
Tarım Müdürü Ali Güleç ve üretim 

yapan çiftçiler katılımı ile gerçekleşti.
Toplantıda, başlıca üzüm ve diğer 
üretim yapılan ürünler hakkında verim 
ve fiyatları konusunda değerlendirmeler 
yapıldı. 
Üzüm üreticilerinin yaptığı açıklamaya 
göre, Nevşehir de faaliyet gösteren Mey 
İçki fabrikasında sumalık yaş üzüm 
kilogram alım fiyatının 19 - 20 lira civarı 
olduğunu belirttiler. Fakat serbest 
piyasadaki alım yapan komisyoncuların 
ise 16 liraya aldıklarını fiyatlarının bir 
hayli düşük olduğunu bu yüzden dolayı 
da her geçen gün para kazanamadıkları 
diğer ürünlerin ekilişinden vazgeçildiği 
gibi bağları da görmekten vazgeçtiklerini 
heyete dile getirdiler. 
Ürgüp Ziraat Odası, “Bu yıl verimin 
önceki yıllara göre yüzde 60 düşük 
olmasına rağmen üzümün hak ettiği 
değeri bulamadığından çiftçiler dert 
yandılar. Üreticilerimiz birinci ağızdan 
Bakanlık yetkilisine problemleri iletilmiş 
oldu” ifadesinde bulundu. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir'de üzüm üreticileri yaş üzüm alım fiyatları ile ilgili Tarım ve 
Orman Bakanlığı Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü Tarla ve Bahçe 
Bitkileri Daire Başkanı Veyis Yurtkulu ile toplantı gerçekleştirdi.

Üzüm üreticileri bakanlık yetkilisi ile fiyatları görüştü

Kapadokya'da çekilen “Mutluluk Laboratuvarı” yayına girdi
Oyuncu ve yoga eğitmeni Zeynep Tokuş Yılmaztürk, Kapadokya'nın
büyülü atmosferinde mutluluk yolculuğunu paylaşıyor. 

Ayurveda (iyi yaşam) kavramını 
merkezine alan Zeynep Tokuş 
Yılmaztürk, kendini keşfetme, 

doğayla bütünleşme ve mutluluğu 
paylaşma üzerine umut verici bir hikayeyi 
Kapadokya'nın büyülü atmosferinde 

tamamladı.
 “Mutluluk Laboratuvarı” adlı serüvenini 
Kapadokya'nın eşsiz doğasında sunan 
Zeynep Tokuş Yılmaztürk, kendini tanıma 
yolculuğunu, mutlu bir yaşam sürme 
yöntemlerini ve aldığı kararlarını 
izleyicilerine sunuyor. Kapadokya'da 
çekilen ve 5 bölümden oluşan “Mutluluk 
Laboratuvarı Puhutv'de yayına girdi.
Yoga eğitmeni Muhammed Yunus Kürk, 
yoga ve ayurveda uzmanı Senem 
Kalender, Reiki Master ve yoga eğitmeni 
Meltem Gökhan, aile ve bireysel danışman 
Hande Çiçek Aksoy ve Humanart 
kurucusu Derya İzgür, bu yolculuğun 
ilham veren kahramanları arasında.

AYURVEDA NEDİR?
Ayurveda, kökeni Hindistan'ın Vedik 
kültürüne dayanan 5,000 yıllık bir doğal 
şifa sistemi olup, insanoğluna beşeri 
potansiyelinin üst sınırını gerçekleştirirken, 

her yönden dengede ve zinde kalmasına 
yardımcı olan bir bilgelikler bütünüdür. 
Ayurveda kadim bir lisan olan sanskritçe 
bir kelime olup, kelime anlamı olarak 
"Yaşam Bilimi" manasına gelmektedir.
Ayurveda'nın başlıca hedefi öncelikle 
kişinin ideal bünye tipini tespit etmek 
(dosha'sını) ve herhangibir dengesizlik 
durumunda, dengesizliğin haberini veren 
belirtilerin kaynağını bularak, dengenin 
tekrar kurulması üzere geniş kapsamlı 
önerilerde bulunmaktır.
Ayurvedik Yaşam Tarzı özetle bilincimizi 
yükselten, genel sağlık halimize olumlu 
ivme kazandıran, yaşlanmayı geciktiren, 
gıda seçimi, aromaterapi ve sportif 
aktivitelerimize yön verme gibi 
faydalarının yanı sıra genel olarak yaşam 
kalitemizi yükselterek daha mutlu, daha 
huzurlu ve daha tatminkar olmamızı 
sağlayan etkileri barındırır. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Tarım ve Orman Bakanlığı Bitkisel 
Üretim Genel Müdürlüğü Tarla ve 
Bahçe Bitkileri Daire Başkanı Dr. 

Veyis Yurtkulu'nun katılımıyla 
değerlendirme toplantısı düzenlendi.
Toplantıda kentteki patates, üzüm ve diğer 
tarımsal üretimlerin genel durumu ile 
Bakanlığın güncel çalışmaları ele alındı.

Toplantıya katılan Daire Başkanı Yurtkulu, 
Nevşehir'deki tarımsal faaliyetlerin mevcut 
durumu hakkında bilgi alırken, Bakanlığın 
tarımsal üretimi artırmak ve çiftçileri 
desteklemek amacıyla yürüttüğü projeleri 
anlattı. Toplantı kapsamında, bölgedeki 
patates ve üzüm üretimi başta olmak 
üzere, diğer tarım ürünlerinin verimlilik ve 
kalite sorunları değerlendirildi.
Toplantının ardından Yurtkulu ve 
beraberindeki heyet, arazi kontrolleri 
gerçekleştirerek çiftçilerin sorunlarını 
yerinde dinledi. Yapılan ziyaretlerde 
çiftçilerin talepleri alınarak, görüş 
alışverişinde bulunuldu.  HABER: 
NESLİHAN KİTAPCI

Nevşehir'in tarımsal üretimleri sahada değerlendirildi
Nevşehir'in tarımsal üretimdeki genel durumu toplantıda 
ve sahada yapılan ziyaretlerle değerlendirildi.
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İMSAK

SABAH

İKİNDİ

AKŞAM

: 04:30

: 05:58

: 16:30

: 19:28

ÖĞLE YATSI: 12:48 : 20:50

GÜNDÜZGÜNDÜZ 30 0384 213 38 66
0384 212 98 82

BİZE ULAŞIN

GECEGECE 16

rgüp Belediyesi tarafından 

Üdüzenlenecek ve 2 gün sürecek olan 
Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu 

Festivali 7 Eylül'de başlayacak.
Geleneksel hale gelen Bağ Bozumu 
Festivali, her yıl onlarca etkinliğe ev 

sahipliği yaparken bu yıl gerçekleştirilecek 
etkinlikler merak konusu oldu.
Ürgüp Belediyesinin sosyal medya 
hesabından yapılan paylaşımda festival ile 
ilgili detayların ilerleyen zamanlarda 
verileceği bildirildi. HABER: YASEMİN EKİCİ

Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu
Festivali için geri sayım başladı
Bu yıl 52'ncisi düzenlenecek Ürgüp Uluslararası Bağ
Bozumu Festivali 7-8 Eylül tarihlerinde gerçekleştirilecek.

erinkuyu ilçesine bağlı 

DYazıhüyük beldesinde 
belediye tarafından 

hizmete kazandırılacak 
pazaryerinin alt yapı 
çalışmalarına başlanıyor.
Yazıhüyük Belediye Başkanı Birol 
Demirdelen sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, 
pazaryerinin en kısa süre 
içerisinde hizmete 
kazandırılmasına yönelik 
çalışmaların devam ettiğini belirtti.
Başkan Demirdelen bu kapsamda 
pazaryerinin altyapı 
çalışmalarında kullanılacak 
malzemelerin beldeye ulaştığını 
belirterek, çalışmalara başlandığını 
kaydetti. HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Nar'da değişimin en gözde
mekanı: Hasbihal Restaurant

Geçmişte bezirhane olarak kullanılan Nar 
beldesinin hemen girişindeki köprünün 
yanı başında yer alan Hasbihal Restaurant, 
geçmişle bugün ve gelecek arasında 
kurulmuş önemli bir köprü misyonu da 
üstleniyor. Beziryağının ana üretim 
noktalarından biri olarak uzun yıllar yöre 
insanına ışık olan bu devasa yapı, 
şimdilerde yöre turizmine de adeta bir ışık 
oluyor. Nar Belediye Başkanı Süleyman 
Özçelik yaptığı açıklamada, atıl durumdaki 
bezirhanenin turizm gelişmişliğinin 
sağlanmasında önemli bir mihenk taşı 
olabileceğinden hareketle başlattıkları 
çalışmalar çerçevesinde, bu alanda yöre 
kadınlarının gerek istihdamını ve gerekse 
üretim gücünü artırarak Nar beldesinin 
gelişmişliğine katma değer oluşturabilecek 

bir merkez haline getirildiğini belirtti.
Başkan Özçelik yapının daha önce 
bezirhane olarak bilindiğini ve kendi haline 
terk edildiğini anlatarak, “Yöresel ürünlerle 
turizm çeşitliliğinin ve gelirinin arttırılması 
adına turizm hizmetine açılarak sektör 
verimliliğinin yükseltilmesi, tabi 
kaynakların ekonomiye kazandırılması, 
üretim kapasitelerinin arttırılması, yenilikçi 
yöntemler ile işlenmesi ve insan 
kaynağının geliştirilmesi amacıyla gerekli 
altyapının oluşturularak, ayrıca bölgede 
kadınlara yönelik istihdam sağlanması için 
“Hasbihal” adını almış olup, kadın 
kooperatifi adı altında hizmete 
sunulmuştur. Bir gün değil her gün 
kapımız misafirlerimize hasbihal etmek 
için açıktır.” dedi. HABER: YASEMİN EKİCİ

Nar beldesinde değişimin en gözde mekanlarından biri olan 
Hasbihal Restaurant, yöre kadınlarının ev yemeklerinin 
sunulduğu, doğal görünümü ile yerli ve yabancı turistlerin uğrak 
alanı haline gelen önemli bir mekan olarak hizmet sunuyor.

“Yazımda Kardeşlik Var”
yaz kampı sona erdi

Nevşehir Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü tarafından 
düzenlenen Yazımda Kardeşlik Var Kampı sona erdi.
 “Yazımda Kardeşlik Var" projesi 
çerçevesinde, Nevşehir İl Müftülüğü 
Gençlik Koordinatörlüğü tarafından 
ortaokul ve lise öğrencilerine yönelik 
Karapınar İbrahim Tanrıkulu Kur'an 
Kursunda Yazımda Kardeşlik Var Kampı 
düzenlendi. Kampta görgü kuralları, 
ibadetler, sinema, futbol, gezi, satranç, akıl 
oyunları, piknik, golf, okçuluk gibi çeşitli 
etkinlikler yapıldı.

Kapanış programına İl Müftü Vekili 
Mehmet Yürek, İl Müftü Yardımcısı Nurcan 
Solak, Acıgöl Kaymakamı Salih Denli, 
Karapınar Belediye Başkanı Yasin Güneş 
katıldı. Müftü Vekili Yürek, kampı 
düzenleyen Gençlik Koordinatörü Ali 
Bilgili, Manevi Rehberler Abdullah Semiz, 
Duran Küçük ve Muhammed Enes Balkan'a 
katkılarından dolayı teşekkür etti. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Yazıhüyük pazaryerinin
alt yapı çalışmalarına başlanıyor
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MÜSİAD heyeti, Bosna Hersek Ekonomi Bakanı Sibonjic ile görüştü

oplantıda iki ülkenin tarım, turizm Tve sanayi sektörleri, dış ticaretin 
gelişmesi, Bosna Hersek'in 

ekonomik ve sosyal gelişimde önemli bir 
rol oynayan Zenica Doboy Kantonu 
özelinde iş birliği fırsatları gündeme geldi.
Karşılıklı iş birliği ve yapılabilecek 
yatırımlar ele alındı. Devlet teşvikleri, Saray 
Bosna'daki enerji maliyetleri ve vergi 
sistemi hakkında detaylı bilgi veren Bakan 
Sibonjic ile MÜSİAD keyeti, yatırım 
fırsatlarını değerlendirip tekrar görüşme 
kararı aldı. Organize sanayi için arsa 
fırsatları ve detayları görüşüldü.
Sibonjic'in özel davetiyle, 1-5 Ekim 
tarihinde bu yıl 30'uncusu 

gerçekleştirilecek olan Zeps Fuarına 
MÜSİAD Nevşehir olarak firmalardan 
katılım sağlama kararı aldıklarını söyleyen 
MÜSİAD Şube Başkanı Çakır görüşmeden 
verimli ayrıldıklarını söyledi.
MÜSİAD Nevşehir Şubesinin 
ziyaretlerinden duyduğu memnuniyeti 
dile Ekonomi Bakanı Sibonjic, “Düzenlenen 
toplantıdan ve Türkiye'den Bosna Herseğe 
yatırım ilgisinden dolayı büyük 
memnuniyet duydum. Ahmet Çakır beye 
ve beraberindeki heyete teşekkür 
ediyorum" dedi.
Ziyaret günün anısına hediye takdimi 
çekilen fotoğraf ve iyi dilek ve 
temennilerle sona erdi. HABER MERKEZİ

Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği (MÜSİAD) Nevşehir Şube Başkanı Ahmet Çakır ve 
beraberindeki heyet, Bosna Hersek Ekonomi Bakanı Samir Sibonjic ile görüşme gerçekleştirdi.

Nevşehirli işçiler, Kayseri'de HAK-İŞ mitingine katıldı
HAK-İŞ Konfederasyonu tarafından Kayseri'de düzenlenen mitingde konuşan HAK-İŞ Konfederasyonu 
Genel Başkanı Mahmut Arslan, “Türkiye zor günlerden geçiyor fakat hep birlikte aşacağız” dedi.

Aralarında Nevşehir'in de olduğu 
çeşitli illerden HAK-İŞ 
Konfederasyonu üyeleri yüksek 

vergi ve zamları protesto etmek amacıyla 
Kayseri'de miting düzenledi.
Kayseri Organize Sanayi Bölgesi'nde saygı 
duruşunda bulunulması, İstiklal Marşı 
okunması ve Kur'an-ı Kerim tilavetinin 
ardından başlayan mitinge HAK-İŞ 
Konfederasyonu Genel Başkanı Mahmut 
Arslan, sendika temsilcileri, yöneticiler, 
Kayseri, Nevşehir, Yozgat, Niğde, 
Kahramanmaraş ve Malatya'dan çok sayıda 
sendika üyesi katıldı. 
Hak-İş Genel Başkanı Arslan, yaptığı 
konuşmada, “Ülkemiz zor bir dönemden 
geçiyor. Pandemi ile başlayan, büyük 
felaket dediğimiz depremle devam eden, 
Rusya-Ukrayna savaşıyla zirveye çıkan ve 
bölgemizdeki krizlerle devam eden önemli 
bir süreç yaşadık. Ülkemiz bütün bu 
olumsuzluklara rağmen birlik ve 
beraberliğini korumayı başardı ancak ciddi 
bir ekonomik krizle karşı karşıyayız. 
Yaşadığımız ekonomik kriz, yüksek 
enflasyonla daha da büyüdü. Alım 
gücümüz zayıfladı, fiyatlar aldı başını gitti. 
Bizler, ücreti ile yaşamak zorunda kalan 
emekçiler yaptığımız toplu sözleşmelerin 
bir süre sonra anlamını kaybettiğini 
gördük. Onun için kamuda başta KPÇ 
çalışan arkadaşlarımızın zamlarının ek 
protokol ile ücretlerinin arttırılmasını talep 

ettik. Özel sektörde yapılan toplu iş 
sözleşmelerinin bir süre sonra anlamını 
kaybettiğini gördük ve orada da ek zam 
taleplerimizi devam ettirdik. Yerel 
yönetimler başta olma üzere pek çok 
kamu kurumunda benzer taleplerimizi dile 
getirdik. Ancak ek protokol yapsak da yeni 
zamlar alsak da ne yazık ki yüksek 
enflasyon aldıklarımızı bir süre sonra 
tüketti. Onun için buradan bir kez daha 
hükümete sesleniyoruz; gelin çalışanların 
sorunlarını, sıkıntılarını, yokluklarını, 
zorluklarını görün ve yeni zamlar ve 
artışlar sağlayalım. Bu süreci, ülkemizin 
kaynaklarını, imkanlarını gündeme 
getirerek yaparsak bizim için yeni ekmek, 
yeni aş demektir. O nedenle biz HAK-İŞ 
olarak çalışanlarımızın taleplerini 
gündeme getirmeye devam ettik” dedi.
“ADALETLİ BİR VERGİ SİSTEMİ YOK”
“Vergi sisteminde bu ülkenin adaletli bir 
vergi sistemi olmadığının altını çizmemiz 
gerekiyor" diyen Arslan, "Kongremizden 
sonra ilk iş HAK-İŞ Akademi'yi kurduk ve 
ilk çalışması vergi oldu. Adil paylaşımı 
konusunda ciddi bir çalışma yaptık ve bu 
çalışmayı kamuoyu ile paylaştık. 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz 
beye en son şekli ile çalışmamızı takdim 
ettik. Çalışmamızın da özeti şu; Türkiye'nin 
kaynakları, imkanları, potansiyeli bizim 
daha fazla ücret almamıza imkan veriyor 
ama sorun adaletli bir vergi olmadığı için. 

Kamuda çalışan arkadaşlarımız Ocak 
ayında 100 lira alıyorsak Temmuz ayına 
gelince 88 liraya düşüyor. Yüzde 15, 20, 27 
vergi dilimi. Yılın sonuna geldiğimizde bir 
o kadar daha kaybediyoruz. Biz aslında 
Ocak ayında zam alıyoruz Aralık ayına 
geldiğimizde zammın yarısını vergi 
götürüyor. Diğer yarısını da enflasyon 
götürüyor. Dolayısıyla biz maaşla 
geçinmeye çalışan insanlar olarak vergi 
adaletsizliğinin kurbanıyız. Buna artık son 
verelim. Daha çok kazanan daha çok vergi 
versin, az kazanan az vergi versin. 
Geçtiğimiz günlerde bir vergi düzenlemesi 

yapıldı. Neden? Hiç vergi vermeyenlerin 
vergi vermesini sağlamak için. Lüks 
arabaya biniyor vergisi yok, lüks 
konutlarda oturuyor vergisi yok. Sonra da 
ağlıyorlar. Onun için hükümetin çok 
kazananlardan çok vergi alma 
mücadelesini sonuna kadar destekliyoruz. 
Bunun devamını istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. İşçilerin güvencesinin 
işverenlerin 2 dudağının arasında 
olduğunu söyleyen Mahmut Arslan, 
sözlerine çeşitli taleplerle devam etti.
Konuşmaların ardından miting sona erdi. 
İHA

Nevşehir'de AVM'de hırsızlık 

yapan 2 kadın yakalandı
Nevşehir'de bir giyim mağazasında
çanta çalan 2 kadın polis ekipleri
tarafından yakalandı.

dinilen bilgiye göre, Nevşehir'de bir EAVM'de bulunan giyim mağazasında 
meydana gelen olayda alışveriş 

yapma bahanesiyle içeri giren H.G. (45) ve 
M.N.Y. (18), F.Ö.'ye ait içerisinde 9 bin TL 
değerinde eşya ve 2 bin 500 TL bulunan 
çantayı alarak kaçtı. 
İhbar üzerine harekete geçen Asayiş Şube 

Müdürlüğü ekipleri, güvenlik kameralarını 
inceleyerek, kadınların kimliğini ve 
adresini tespit etti. 
Operasyon düzenleyen ekipler; 2 şüpheli 
kadını gözaltına aldı. Çalınan 
malzemelerde sahibine teslim edildi.
Yaşanan hırsızlık anı da mağazanın 
güvenlik kamerasına yansıdı. İHA
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lay Saat 22.00 civarında Ürgüp Oilçesine bağlı Aksalur 
Mahallesi'nde meydana gelen 

olayda tarım işçileriyle köylüler arasında 
henüz belirlenemeyen bir nedenden 
dolayı kavga çıktı.
Kavgada 3 kişi çeşitli yerlerinden yaralandı.
Olayın büyümesi üzerine çevredekilerin 
ihbarıyla birlikte jandarma ve sağlık 

ekipleri sevk edildi.
Kavgada yaralanan ismi öğrenilemeyen 
3 kişi sağlık ekipleri tarafından ilk 
müdahaleleri olay yerinde yapıldıktan 
sonra Nevşehir Devlet Hastanesine sevk 
edildi. Tedavileri yapılan yaralılardan 
2 kişi taburcu oldu. Jandarma olayla ilgili 
soruşturma başlattı. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Tarım işçileri ve köylüler
kavga etti: 3 yaralı

Nevşehir'in Ürgüp ilçesine bağlı Aksalur Mahallesi'nde
meydana gelen olayda 3 kişi yaralandı.

NESİAD Kadın Komitesi'nden bims tesislerine teknik gezi
Nevşehir Sanayici ve İş İnsanları Derneği (NESİAD) Kadın Kurulu Komitesi, sektördeki yenilikleri 
ve üretim süreçlerini yakından görmek amacıyla bims entegre tesislerine teknik gezi düzenledi. 

Blokbims Yönetim Kurulu Üyesi ve 
NESİAD Başkanı Mustafa Ertaş ve 
Maden Mühendisi İrem Ertaş'ın ev 

sahipliğinde yapılan gezi, NESİAD Kadın 
Kurulu Başkanı Hatice Saygı'nın 
başkanlığında, komite üyeleri Ayşegül 

Özpamuk, Gizem Kalfaoğlu Ay ve Fatma 
Önlü Yücebaş'ın katılımıyla gerçekleştirildi.
Gezide, Maden Mühendisi İrem Ertaş, 
katılımcılara bimsin ocaktan 
çıkarılmasından itibaren üretim 
aşamalarına kadar geçen tüm süreçler 
hakkında detaylı bilgiler sundu. Ayrıca, 
bims bloklarının yapım aşamaları ve 
tesisin üretim kapasitesi gibi teknik 
konulara da değinildi. 
Katılımcılar, üretim süreçlerini yerinde 
görme fırsatı bulurken, tesisin modern 
yapısını yakından inceleme şansı elde etti.
NESİAD Kadın Kurulu Komitesi, aynı 
zamanda gezdikleri bims fabrikasının 
bünyesinde bulunan ve yenilenebilir 
enerjiye katkı sağlayan 5 megawatt 
kapasiteli güneş enerji santralini de ziyaret 
etti. 
Burada da santralin işleyişi, enerji üretim 
kapasiteleri ve çevreye sağladığı katkılar 
hakkında bilgilendirildiler.

“BU TÜR TEKNİK GEZİLER 
SEKTÖRÜMÜZÜN GELİŞİMİNE KATKI 
SAĞLIYOR”
Mustafa Ertaş, gezinin ardından yaptığı 
açıklamada, "NESİAD Kadın Kurulu 
Komitesi'ni tesislerimizde ağırlamaktan 
büyük mutluluk duyduk. Bu tür teknik 
geziler, hem sektörümüzün gelişimine 
katkı sağlıyor hem de iş dünyasında güçlü 
işbirliklerinin kurulmasına vesile oluyor. 
Kadınların iş dünyasındaki varlığına büyük 
önem veriyoruz ve bu tür ziyaretleri her 
zaman desteklemeye hazırız," ifadelerini 
kullandı.
Teknik gezi, çekilen hatıra fotoğrafıyla son 
buldu. 
NESİAD Kadın Kurulu Başkanı Hatice 
Saygı, düzenlenen bu tür teknik gezilerin, 
komite üyelerinin bilgi birikimlerini 
artırmasının yanı sıra sektörle olan 
bağlarını güçlendirmelerine de katkı 
sağladığını ifade etti. HABER MERKEZİ

Derinkuyu'da vatandaşların mağduriyeti gideriliyor
D

erinkuyu Belediyesi, ilçenin 
çeşitli noktalarında bakım ve 
onarım çalışmalarını sürdürüyor.

Belediye ekipleri, altyapı çalışmaları 

dolayısıyla bozulan yolların yapımına 
devam ediyor.
Bu kapsamda ekipler, Atatürk Caddesi'nde 
(Nevşehir Yolu) altyapı çalışmaları 

nedeniyle bozulan asfalt yollarda oluşan 
çukurlar ve altyapı geçişi için kazılan 
alanlarda oluşan bozuklukları onarmaya 
başladı.
Belediyenin sosyal medya hesabından 
çalışmalarla ilgili yapılan paylaşımda, “Siz 
kıymetli vatandaşlarımızın sorunlarına hızlı 
çözümler bulup, hayatınızı kolaylaştırmak 
için aralıksız çalışmaya devam ediyoruz. 
Atatürk Caddesi (Nevşehir Yolu) altyapı 
çalışmaları nedeniyle bozulan ve kıymetli 
vatandaşlarımız için işkenceye dönüşen 
sıcak asfaltın yama çalışmalarına 
başlandı.” ifadelerine yer verildi. 
HABER: NEZLİHAN KİTAPCI

Daha güzel bir Nar için
çalışmalar devam ediyor
Nar Belediyesi ekipleri beldenin daha yaşanabilir
hale gelmesi amacıyla çalışmalarına devam ediyor.

Nar beldesinde doğa ile 
uyumlu yaşam 
alanlarının oluşturulması 

amacıyla belediye ekiplerinin 
temizlik çalışmaları 
aralıksız sürüyor.
Bu kapsamda belediye ekipleri 
'daha temiz bir Nar' imajı 
içerisinde Otel Caddesi etrafında 
peyzaj ve genel temizlik çalışması 
yaptı. Yapılan çalışmalardan 
fotoğraf karelerini sosyal medya 
hesabından paylaşan Nar 
Belediye Başkanı Süleyman 
Özçelik, “Daha güzel bir Nar için 
çalışmalarımıza devam edeceğiz. 
Vatandaşlarımızın memnuniyeti 
her şeyden önemli.” dedi. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Gülşehir'de yüzme havuzu hizmete açıldı
ülşehir Belediyesi, yüzme 

Ghavuzunun yenilenme 
çalışmalarını tamamlayarak 

havuzu tekrar hizmete açtı. Gülşehir 
Belediyesi uzun süredir atıl halde 
bulunan yüzme havuzunu tekrar 
faaliyete geçirmek için çalışmalarına 
başlamıştı. Belediye ekiplerinin 
yüzme havuzundaki çalışmalarını 
tamamlamasının ardından havuz 
tekrar hizmete açıldı. Gülşehir 
Belediye Başkanı Erkan Çiftci, yaz 
aylarının vazgeçilmezi olan yüzme 
havuzunun tekrar hizmete alındığını 
duyurdu. HABER: SEZER ALTUNOK
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NTSO ve NTB yönetimi Vali Aktaş'ı ziyaret etti
TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, NTSO Başkanı Arif Parmaksız, NTB
Başkanı İbrahim Salaş, Kocaeli Valisi İlhami Aktaş'ı makamında ziyaret etti.

evşehir Ticaret ve Sanayi Odası N(NTSO) Başkanı Arif Parmaksız, 
NTSO Meclis Başkanı Ali Öbekli, 

Nevşehir Ticaret Borsası (NTB) Başkanı 
İbrahim Salaş, iş insanları Mesut Sayar ve 
Cavit Vergiveren'den oluşan Nevşehir 
heyeti, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ile 
birlikte, 2016-2020 yılları arasında 

Nevşehir Valiliği görevini yürüten ve 
Kocaeli Valiliği görevine atanan İlhami 
Aktaş'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu ve Nevşehir 
heyeti, Vali İlhami Aktaş ile bir süre 
görüşme gerçekleştirerek, yeni görev 
yerinin hayırlı olması temennisinde 
bulundu.
Valilik makamında gerçekleştirilen 

ziyarette NTSO Başkanı Parmaksız da, 
Nevşehir heyeti adına Vali Aktaş'a hayırlı 
olsun dilek ve temennilerini iletti.
Nevşehirli hemşehrilerinin selamlarını 
ileten NTB Başkanı Salaş da, Aktaş'a yeni 
görevinin hayırlı olması temennisinde 
bulunarak başarı dileğinde bulundu.
Konuklarıyla bir süre görüşerek sohbet 
eden Vali Aktaş, nazik ziyaretleri için 

teşekkür etti.
Hisarcıklıoğlu ve Nevşehir heyetinin 
Kocaeli Valiliği ziyaretlerinde Kocaeli 
Sanayi Odası Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, 
Gebze Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdurrahman Aslantaş, Körfez 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Recep Öztürk de eşlik etti. 
HABER MERKEZİ

Çiftçilere bu yıl için ödenecek tarımsal destekler belli oldu

Ü
rgüp Ziraat Odasının yaptığı 
açıklamaya göre, Cumhurbaşkanlığı 
Kararı'na göre mazot ve gübre 

desteğinde geçen yıla göre her kalemde 
artış yapıldı. Kararnameye göre arpa, aspir, 
buğday, çavdar, tritikale, kuru fasulye ve 
yulaf için çiftçilere dekar başına 123 lira 
mazot, 62 lira gübre olmak üzere 185 lira 
destek ödemesi yapılacak.
Buğdayda 2023 yılında kilo başına 100 
kuruş olan fark ödemesi desteği 2024'te 
175 kuruşa çıkarıldı. Arpa, çavdar, yulaf, 
tritikale ve nohut için geçen yıl kilo başına 
ödenen 50 kuruşluk prim desteği bu yıl 75 
kuruşa çıkarıldı. Kararnameye göre dane 
mısır desteği 3 kuruştan 10 kuruşa 
çıkarıldı.
Geçen yıl nohut, mercimek ve kuru 
fasulye için 50 kuruş olan fark ödemesi bu 
yıl nohutta 75 kuruşa çıkarılırken kuru 
fasulye ve mercimekte bu destek kilo 

başına 100 kuruş oldu. Nohut desteği 
daha az artırıldı.
Gübre de en az destek ödemesi dekara 35 
lira ile dane mısır, kuru soğan, patates, 
zeytin, mercimek, nohut ve “diğer ürünler” 
kategorisinde yer alan ürünlere verilecek.
Geçen yıl olduğu gibi Tarım ve Orman 
Bakanlığınca yetkilendirilmiş Toprak Analiz 
Laboratuvarlarına, asgari 50 dekar ve üzeri 
tarım arazilerinde, her 50 dekar araziye 
kadar bir analiz için 50 lira toprak analizi 
desteği ödemesi yapılacak.
Katı organik- organomineral gübre desteği 
2024 üretim yılı için dekara 40 lira ödeme 
yapılacak.
24 Ağustos 2024 tarihinde Resmi 
Gazetede yayınlanan 8858 sayılı karara 
göre; dönüm başı arazi için verilecek 
Mazot Gübre Desteği de belli oldu.
Buğday ve arpa 185 TL,  diğer ürünler 138 
TL, yem bitkilerine 165 TL, mercimek ve 

nohut 158 TL mazot ve gübre destekleme 
ödemesi yapılacak. 
Yem bitkileri ekilişlerinde; yonca ve 
korungaya 180 TL, tek yıllık (fiğ, yulaf) 120 
TL ve silajlık ekilişlere (sulu) 200 TL yem 
bitkileri ödemesi yapılacak. Fark ödemeleri 
olarak; buğday kg/175 TL, arpa kg/75 TL 
Fark ödemesi yapılacak.
EN YÜKSEK PRİM YAĞLIK 
AYÇİÇEĞİNE
Yağlık ayçiçeğinde geçen yıl fark ödemesi 
kilo başına 100 kuruş olarak açıklandı ve 
2024 yılı kararnamesinde yağlık ayçiçeği 
fark ödemesi (prim) kilo başına 225 kuruşa 
çıkarıldı. Su kısıtı olan havzalarda nohut ve 
mercimeğe yüzde 50 ilave destek 
verilecek.
SERTİFİKALI TOHUM KULLANIM 
DESTEĞİ YOK
Geçmiş yıllarda sertifikalı tohum 
kullananlara verilen destek 2024 
kararnamesinde yer almadı. Arpa, buğday 
çavdar, tiritikale, yulaf ve çeltikte geçen 
sene dekar başına 65 lira sertifikalı tohum 
kullanım desteği ödendi. 
Yağlık ayçiçeğinde sertifikalı tohum 
kullanım desteği ilk kez geçen yıl dekar 
başına 135 lira ödenirken bu yıl 
kararnamede yer almadı.
LİSANSLI DEPOLARDA ÜRÜN 
DEPOLAMA İÇİN KİRA, NAKLİYE VE 

ANALİZ DESTEĞİ
Tarımsal ürünlerin, 10/2/2005 tarihli ve 
5300 sayılı Tarım Ürünleri Lisanslı 
Depoculuk Kanunu çerçevesinde lisans 
alarak faaliyet gösteren depolarda 
muhafaza edilmesi halinde, kira, nakliye ve 
analiz desteği ödemesi yapılacak.
YEM BİTKİLERİ DESTEĞİ
Daha önceki yıllarda hayvancılık destekleri 
kapsamında yer alan yem bitkileri desteği 
bu yıl bitkisel üretim destekleri içinde yer 
aldı. ÇKS'ye kayıtlı arazilerde; kaba yem 
üretmek amacıyla çok yıllık ve tek yıllık 
yem bitkileri ekilişi yapan çiftçilere ürünü 
hasat etmeleri kaydıyla çok yıllık yem 
bitkileri (sulu) dekar başına yıllık 180 lira, 
korunga için sulu veya kuru dekar başına 
180 lira destek ödenecek. Kuru ekilişler 
için dekara yıllık 120 lira, silajlık 
ekilişler(sulu) için dekara 200 lira, tek yıllık 
yem bitkileri (sulu/kuru) dekara 120 lira ve 
yapay çayır mera için yıllık dekara 300 lira 
destek ödemesi yapılacak.
DESTEKLER 3 YILLIK DEĞİL 1 YILLIK 
AÇIKLANDI
Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, 
geçen yıldan bu yana üretim planlaması 
nedeniyle desteklerin 3 yıllık 
açıklanacağını belirtmişti. Ancak bitkisel 
üretim destekleri 3 yıllık değil sadece 2024 
yılı için açıklandı.

Çiftçi Kayıt Sistemi'ne (ÇKS) kayıtlı olan çiftçiler için “Bitkisel Üretime Yönelik 
Desteklemeler” kapsamında tarımsal destekleme miktarları Remi Gazete'de yayınlandı.

Ürgüp'te zabıta ve
emniyetten dilencilere geçit yok

Ü
rgüp Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü ve Ürgüp İlçe 
Emniyet Müdürlüğü iş birliği ile 

ilçede dilencilere yönelik denetim 
çalışmaları sürdürülüyor. 
Zabıta ve polis ekipleri, 
başta cami önleri olmak 
üzere ilçe genelinde 
dilencilere ve vatandaşların 
duygularını istismar ederek 
para isteyen kişilere yönelik 
uygulamalar 
gerçekleştiriyor. Belediyenin 
sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamada, bu tür 
uygulamaların ilçedeki 
zabıta ve emniyet ekipleri 
tarafından sıkı denetimle 
sürdürüleceği ifade edildi. 

Ayrıca paylaşımda bu tür durumlarla 
karşılaşıldığında duygu sömürüsüne 
prim verilmemesi gerektiği belirtildi. 
HABER: SEZER ALTUNOK
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Türkiye Halter Federasyonu Başkanı
Ünlü'den Başkan Arı'ya ziyaret

elediyeden yapılan açıklamaya göre, BBaşkan Arı, Türkiye Halter 
Federasyonu Başkanı Talat Ünlü ve 

federasyon yetkililerinden oluşan heyet ile 
birlikte Assuva Group Yönetim Kurulu 
Başkanı Nevşehirli iş insanı Remzi 
Başbuğ'u başkanlık makamında konuk etti.
Ziyarette Federasyon Başkanı Ünlü, 
Ankara'da yıllarca bürokrasinin çeşitli 
kademelerinde ve Gençlik ve Spor 
Bakanlığı'nda bulunduğu görevlerde 
başarılı çalışmalara imza atan Arı'nın, 
Kapadokya'nın merkezi Nevşehir'de 
belediye başkanı olarak ciddi katkılar 

sağlayacağına inandığını belirterek Arı'ya 
yeni görevinde başarılar diledi.
Başkan Arı ise ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, Ünlü ve 
beraberindeki heyete iyi dilekleri için 
teşekkür etti.
Arı ve Türkiye Halter Federasyonu 
yetkilileri daha sonra Nevşehir 
Belediyesinin çeşitli gençlik ve spor 
projeleri ile önümüzdeki aylarda 
Nevşehir'de gerçekleştirilmesi planlanan 
ulusal ve uluslararası turnuvalar hakkında 
istişarelerde bulunarak sohbet etti. 
BÜLTEN

Türkiye Halter Federasyonu Başkanı Talat
Ünlü, Nevşehir Belediye Başkanı Rasim
Arı'ya “hayırlı olsun” ziyaretinde bulundu.

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
ATIOULLAH ASADULLAH

Y. kimlik No: 99828433398

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MOHAMMAD NABI RAHIMI
Y. kimlik No: 99105167626

KÜN, 1. Ulusal Yapay Zekâ Buluşmasına ev sahipliği yapacak
Kapadokya Üniversitesi (KÜN), yapay zekâ (YZ) alanında en güncel ve ileri düzey 
araştırmaları paylaşmak amacıyla 17-18 Ekim tarihlerinde ilk kez düzenlenecek olan 
“1. Ulusal Yapay Zekâ Buluşması”na ev sahipliği yapmanın büyük heyecanını yaşıyor. 
KÜN'den yapılan açıklamaya göre, 
Kapadokya Üniversitesi Fabrika 
Yerleşkesinde gerçekleşecek olan bu 
önemli etkinlik, demoday, paneller ve 
atölyelerden oluşacak.KÜN Yapay Zekâ 
Fabrikası, KUIS AI CENTER, İTÜ AI CENTER 
ve AI TR (Türkiye'nin Yapay Zekâ 
Platformu) iş birliği ile Türkiye'nin sayılı 
üniversitelerinden alanda çalışmalar yapan 
akademisyenler, endüstri profesyonelleri 
ve iş dünyasının önemli isimlerini, 
girişimcileri ve öğrencileri bir araya 
getirerek, yapay zekânın çeşitli alanlardaki 
varlığını incelemeyi ve bu teknolojinin 
toplum üzerindeki etkilerini tartışmayı 
amaçlıyor. Açış konuşmasını Türkiye 
Bilişim Vakfı kurucularından Faruk 

Eczacıbaşı ve İş Bankası Grubu Yapay Zekâ 
Fabrikası Başkanı Barış Karakullukçu'nun 
yapacağı ve daha birçok iş insanı ve 
akademisyenin konuşmacı olarak 
bulunacağı etkinlikte, yapay zekâ 
programlarının teorik bilgileri ve pratik 
uygulamaları geniş bir yelpazede ele 
alınacak, ayrıca YZ teknolojilerinin 
toplumsal, etik ve ekonomik boyutları 
ayrıntılı bir şekilde incelenecek.
Buluşma hem akademik hem de 
endüstriyel perspektifleri bir araya 
getirerek, yapay zekâ alanındaki bilgi 
alışverişini ve iş birliğini teşvik edecek ve 
bu alandaki en son çalışmalar hakkında 
bilgi edinme fırsatı sunacak bir zirve 
niteliği taşıyacak. BÜLTEN

Köybağı mevkii sulama sorununu değerlendirildi
Avanos'ta Köybağı Kapalı Sistem
Sulama Derneği'nin ilk bilgilendirme,
görüş ve öneri toplantısı gerçekleştirildi.
Köybağı Kapalı Sistem Sulama Derneği 
bilgilendirme, görüş ve öneri toplantısı, 
Avanos Belediye Başkanı Mustafa Kenan 
Sarıtaş başkanlığında Avanos Belediyesi 
Toplantı Salonu'nda yapıldı.
Dernek Yönetim Kurulu ve Köybağı'nda 
bağı, bahçesi olan vatandaşların katılımıyla 
gerçekleştirilen toplantıda görüş ve 
öneriler değerlendirildi. 
Belediyenin sosyal medya hesabından 

yapılan paylaşımda, Köybağı mevkii 
sulama sorununun uzun zamandır 
gündem oluşturduğu belirtilerek, “Ortak 
akıl ve görüş çerçevesinde çözmek için 
yola çıktığımız bu süreçte toplantıya 
katılan ve önerileri ile destek olan herkese 
teşekkür ediyoruz. Avanos'umuzun her 
noktası için durmadan, yılmadan 
çalışmaya devam edeceğiz.” ifadelerine 
yer verildi. HABER: YASEMİN EKİCİ
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Altınyıldız Kreş ve Anaokulunda
Yaza Veda Partisi

az kampına katılan öğrenciler Y“Yaza Veda Partisi” ile yaz 
mevsimini uğurladı.

Etkinliğe velilerin de katılımı ile renkli 
kareler hatıralara kazındı. Birbirinden 
renkli görüntülere sahne olan etkinlik, 
okulun yemyeşil kampüsünde çeşitli 
ikramlar ile başlayıp öğretmenlerin 
hazırladığı birbirinden heyecanlı 
yarışmalarla devam etti. 
Gönüllerince eğlenen öğrenciler ve 
öğretmenler, unutamayacakları bir gün 
geçirdi. Baloncuk gösterileri, mini 
konser ve yarışmalar aracılığıyla 
neşeleri, enerjileri ve mutlulukları artan 
çocuklar, hazırlanan ikramların enfes 
lezzetleriyle günün tadını çıkardılar. 

Etkinliğin ev sahibi olan okul 
yöneticileri, gelen tüm velilere, etkinliği 
fikirleriyle yükselten öğretmenlere, 
emeklerini esirgemeyen personele 
teşekkür etti. HABER MERKEZİ

u sezon TFF 3. Lig 2.Grup'ta 

Bmücadele edecek olan Nevşehir 
Belediyespor yeni sezon öncesi 

transferlerini açıklamaya devam ediyor. 
Temsilcimiz Nevşehir Belediyespor yeni 
sezon öncesi Teknik Direktör Hakan 
Ertürk'ün raporu ve isteği doğrultusunda 
takıma takviyelerini sürdürüyor. 
Bu kapsamda kulüp yönetimi geçtiğimiz 
sezon Bölgesel Amatör Lig ekiplerinden 
Yayladağıspor'da oynayan genç defans 
oyuncusu Tolgahan Kumbasar'ı ve 
geçtiğimiz sezon Bölgesel Amatör Lig 
takımlarından Alaçatıspor'da oynayan 
İsmail Hacıhafızoğlu'nu kadrosuna kattı.
25 yaşındaki genç stoperTolgahan 
Kumbasar kariyeri boyunca Sultanbeyli 
Belediyespor, Antalya Kemerspor, 
Osmaniye FK, Hacettepe ve son olarak 
Yayladağıspor kulüplerinde oynadı.

33 yaşındaki tecrübeli defans oyuncusu 
İsmail Hacıhafızoğlu da, kariyeri boyunca  
Samsunspor, 1930 Bafraspor, Mardinspor, 
Afyonkarahisarspor, Çorum FK, Etimesgut 
Belediyespor, Aydınspor 1923, Ankara 
Demir, Kahramanmaraşspor, Nevşehir 
Belediyespor, Erbaspor, Amasya Futbol 
Kulubü ve son olarak da Alaçatıspor'da 
forma giydi.  
İsmail Hacıhafızoğlu 2020-2021 
sezonunda Nevşehir Belediyespor'da 31 
maçta forma giyerken, 5'de sarı kart 
gördü. 
Nevşehir Belediyespor yönetiminin yaptığı 
açıklamada, “Yeni defans oyuncumuz 
Tolgahan Kumbasar'a ve İsmail 
Hacıhafızoğlu'na başarılı bir sezon 
geçirmesini ve armamız altında kupalarla 
dolu bir yıl dileriz.” denildi.
HABER: NESLİHAN KİTAPCI

Nevşehir Belediyespor'dan
2 transfer daha

Altınyıldız Kreş ve Anaokulu, yaz okulunu tamamlayan öğrencileri 
için kampüsünün yeşil bahçesinde “Yaza Veda Partisi” düzenledi.


